

不使用有害物質聲明書

Declaration of Non-Use Hazardous Substances

請填寫立書人之資訊

Please Fill in Declarant's Information :

立書人 (公司名稱) Declarant (Company name) : 華騰國際科技股份有限公司公司負責人 Company Responsible Person : 李建良公司負責人職稱 Company Responsible Person's Title : 董事長本聲明書生效日期 Effective Date of this Declaration : 2012.03.05

(公司章 Company Stamp)

請勾選本聲明書適用範圍

Please Select the Scope of this Declaration :

 立書人提供給研華的全部產品

All Products provided by Declarant to Advantech

 研華料號 Advantech Part Number : _____ 立書人或原廠料號 Declarant or Manufacturer Part Number : _____

(負責人簽名或蓋章)

(Responsible Person Sign or Seal)

立書人為因應全球綠色環保法令，謹此向研華股份有限公司及其關係企業（以下合稱：研華或 Advantech）聲明並保證以下事項：

In order to comply with the global environmental policies, the Declarant hereby declares, represents and warrants to Advantech Co., Ltd. and its affiliates (herein collectively referred to as "Advantech") the following;

- 一. 立書人提供給研華的產品、零組件與材料會遵守「研華 GPM 監管物質標準」所規定要求。
The products, components and materials provided by Declarant to Advantech shall comply with "Advantech GPM Regulated Substances Standard".
- 二. 立書人提供給研華的所有文件（含測試報告、聲明書、調查表等文件），均正確屬實並且完整。
All documents (including test reports, declarations, survey forms, etc.) provided by Declarant to Advantech shall be accurate, true and complete.
- 三. RoHS 2011/65/EU 指令所管制的六項禁用物質的除外條款使用情形，立書人會於研華的綠色供應鏈管理系統上清楚並完整的揭露。
Any exemption of the six restricted substances defined in RoHS 2011/65/EU directive shall be explicitly and completely disclosed by Declarant in Advantech's Green Supplier Chain Management System.

四. 如有違背此保證聲明書的規定，立書人將承擔相關法律責任並賠償研華所受損害。
 If Declarant violates any provision of this Declaration, Declarant shall take legal responsibilities and compensate Advantech's damages and losses caused by the violation.

五. 本聲明書取代立書人先前就本聲明書事項向研華所為之所有聲明及保證。
 This Declaration supersedes all prior declarations, representation and warranties made by Declarant to Advantech with respect to the subject matters hereof.

包裝材額外要求 Additional requirements for packaging materials

物質 Substances	適用對象 Application	允許濃度(ppm) Allowable concentration (ppm)
RoHS 重金屬 RoHS heavy metal (Cd、Pb、Hg、Cr+6)	所有包裝材 all packaging materials	總和小於 100ppm Sum < 100ppm

電池額外要求 Addition requirements for battery

物質 Substances	適用對象 Application	允許濃度(ppm) Allowable concentration (ppm)
鎘及其化合物 Cadmium (Cd) / Cadmium Compounds	所有電池 all batteries	< 20 ppm
鉛及其化合物 Lead (Pb) / Lead Compounds	所有電池(鉛蓄電池除外) all batteries(except lead storage batteries)	< 1000 ppm
汞及其化合物 Mercury(Hg)/Mercury compounds	所有電池(鈕扣電池除外) all batteries(except button-type batteries)	< 5 ppm
	鈕扣電池 Button-type batteries	< 20000 ppm

